
Prosinec 

1.12. navġt²vila MĠ knihovnu na PohoŚelci. 

1.12. vystoupil ġkoln² pŊveckĨ sbor v MĠ na Ministerstvu zahraniļn²ch vŊc². 

 

5. 12. pŚiġel do ġkoly Mikul§ġ. Nad²lky se z¼ļastnili ģ§ci MĠ, 1. stupnŊ ZĠ a ZĠS. 

 



6. 12. probŊhlo v s§le ġkoly slavnostn² pŚed§n² not v BraillovŊ p²smu z§stupci 

Ļesk®ho rozhlasu. Vystoupili Michal David a Monika Absolonov§. Akce se 

z¼ļastnily tak® Śeditelky ġkol pro zrakovŊ postiģen® z Brna, Bratislavy a Levoļe. 

  

 



 

6. 12. se vybran² ģ§ci z¼ļastnili hippoterapie. 

 

7. 12. navġt²vila MĠ pŚedstaven² Kvak a ĢbluŔk v divadle Gong. 

 

7. 12. zhl®dli film ģ§ci V. A v kinŊ AndŊl. 

 

 


